
 Assumptes Generals

ACTA DE LA SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA DE PLE 

Identificació de la sessió

 Caràcter: extraordinaria: 30 d’octubre de 2024
 Horari: de 13.05 h a 120 h 
 Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament 
 Convocatòria: primera i única

Assistents (15)
Miguel Nadal Vaquer, batle-president 
Carlos Darder Rosell, 1r tinent de batle
Maria del Mar Castañer Lozano, 2a tinenta de batle
Andrea Pomar Capó, 3a  tinenta de batle 
Juan A. Lorente Torres, 4t tinent de batle
José Porcel Fiol, 5è tinent de batle
Antònia Frau Crespí
Gabriel Barceló Munar
Llum Castañer Morenilla
Sebastià Aguiló Roig
Aurora Torrens Horrach
Jaume Mateu Lladó 
Sandra Montaner Mas
Laura Celià Gelabert
Esther Alfonso Peláez

Absents
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Joan Carles Simó Artero

Secretària
M. Delia Clar Barceló

Ordre del dia

Prèviament a l’obertura de la sessió pren la paraula el batle per solidaritzar-se amb 
els  afectats  per  la  DANA,  lamentant  les  desgràcies  que  ha  ocasionat,  sobretot 
personals, i donar ànims als afectats.

Primer.  Expedient  6097/2024:  Aprovació  de  la  modificació  de  l’Ordenança 
reguladora de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica.
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 Assumptes Generals

Pren la paraula la senyora Pomar i exposa que la modificació, explicada a la comissió 
informativa, és una qüestió tècnica derivada de la necessitat del departament de Rendes 
que consisteix en modificar el termini per sol·licitar les bonificacions, finalitzant el 31 
de març de l’exercici corresponent. 
El senyor Mateu entén que es tracta d’una modificació de caràcter tècnic, necessària per 
al departament de Rendes, per la qual cosa el seu vot serà favorable. 
La senyora Celià també ho entén així, essent el seu vot favorable. 
El  senyor  Aguiló  se  sorprèn que  l’IVTM bonifiqui  els  vehicles  amb una antiguitat 
superior a 25 anys perquè són els que més contaminen, no obstant no  ho considera un 
impediment per votar a favor per tractar-se d’una qüestió tècnica. 
La  senyora  Pomar  li  diu  que  les  bonificacions  tenen  caràcter  supramunicipal,  que 
l’Ajuntament no les regula, i entén que sembli contradictori. 
El senyor Porcel també considera la modificació de caràcter tècnic, i per això votarà a 
favor. 
Passat a votació, per unanimitat i en votació ordinària la Corporació ACORDA: 
Primer.  Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de 
l’impost  sobre  vehicles  de  tracció  mecànica,  d’acord  amb  el  text  que  figura  a 
l’expedient.
Segon.  Procedir  al  tràmit  d’informació  pública  i  audiència  als  interessats  per  un 
terminin de 30 dies per a la presentació de reclamacions mitjançant la publicació d’un 
extracte de la mateixa al Butlletí Oficial de les Illes Balears, al plafó d’anuncis de la 
Seu electrònica de l’Ajuntament i en un diari de màxima difusió de la CA de les Illes  
Balears.
Tercer.  Finalitzat  el  període  d’exposició  pública  i  en  el  cas  de  que  no  hi  hagi 
reclamacions, s’entendrà definitivament aprovat l’acord provisional.
Quart.  Una vegada aprovat definitivament,  es procedirà a la publicació del text  de 
l’Ordenança en el BOIB, requisit necessari per a la seva entrada en vigor.
Quint. Comunicar el present acor als negociats afectats.

Segon.  Expedient  6098/2024:  Aprovació  de  la  modificació  de  l’Ordenança 
reguladora de l’impost sobre béns immobles.

La  senyora  Pomar  defensa  la  proposta  afirmant  que  l’IBI  és  la  principal  font 
d’ingressos de l’ajuntament. Diu que la modificació conté dos punts: limitació de la 
bonificació per  instal·lació de plaques  fotovoltaiques  als  habitatges  deixant  fora els 
negocis, i prorrogar-la un any més. 
El senyor Mateu exposa que cal plantejar-se, donat que el següent punt de l’ordre del 
dia tracta d’un increment d’una taxa,  la possibilitat  de rebaixar l’IBI pel seu elevat 
import  comparat  amb  altres  municipis.  Considera  la  situació  econòmica  actual  de 
l’ajuntament com a bona i un bon moment per rebaixar-lo, i diu que històricament no 
s’ha  gaudit  d’un  pressupost  tan  elevat  d’uns  22  milions.  Conclou  dient  que  el  PP 
sempre  és  proactiu  amb la  reducció  d’impostos  quan  en  realitat  fa  tot  el  contrari, 
augmenta la pressió fiscal sense una correlativa millora de la prestació dels serveis. 
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 Assumptes Generals

Continua per dir estar d’acord amb la pròrroga; el seu vot és favorable i s’interessa per 
saber quanta gent ha demanat la bonificació  i  el  què passarà més endavant amb la 
durada aquesta modificació. 
La senyora Celià afirma que no es la seva voluntat encetar debat sobre l’IBI per ser 
postura  de  MES  la  d’una  fiscalitat  progressiva,  i  considera  els  impostos   com  a 
necessaris  per  prestar  uns  bons  serveis.  S’avé  amb  els  senyor  Mateu  amb  les 
manifestacions sobre el PP, i diu que el seu partit va de cara amb la seva postura en 
matèria impositiva. Conclou dient que votarà a favor. 
El senyor Aguiló dona suport a la proposta tot i afegint sense debatre-ho que tothom en 
voldria una rebaixa de l’IBI i que, per justícia social, la bonificació s’ha de limitar als 
habitatges, promovent les divisions horitzontals i deixar de banda els negocis. 
El senyor Porcel se suma a les paraules sobre justícia social del senyor Aguiló. El seu 
vot és favorable. 
La senyora Pomar intervé de nou per agrair el suport de tota l’oposició. Matisa que 
l’IBI de l’any 2025 és el mateix al de 2024, que no se modifica el tipus de gravamen 
que és de  0,63 en rústic i 0,75 en urbà. Quant a les sol·licituds de bonificació diu que 
en són vuit. 
Passat a votació, per unanimitat i en votació ordinària. la Corporació ACORDA: 
Primer.  Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de 
l’impost sobre béns immobles, d’acord amb el text que figura a l’expedient.
Segon.  Procedir  al  tràmit  d’informació  pública  i  audiència  als  interessats  per  un 
terminin de 30 dies per a la presentació de reclamacions mitjançant la publicació d’un 
extracte de la mateixa al Butlletí Oficial de les Illes Balears, al plafó d’anuncis de la 
Seu electrònica de l’Ajuntament i en un diari de màxima difusió de la CA de les Illes  
Balears.
Tercer.  Finalitzat  el  període  d’exposició  pública  i  en  el  cas  de  que  no  hi  hagi 
reclamacions, s’entendrà definitivament aprovat l’acord provisional.
Quart.  Una vegada aprovat definitivament,  es procedirà a la publicació del text  de 
l’Ordenança en el BOIB, requisit necessari per a la seva entrada en vigor.
Quint. Comunicar el present acor als negociats afectats.

Tercer.  Expedient  6093/2024:  Aprovació  de  la  modificació  de  l’Ordenança 
reguladora de la taxa relativa al servei de recollida de residus sòlids urbans.

La senyora Pomar pren la paraula. Diu que a ningú li agrada apujar impostos i que és 
fàcil  criticar  l’equip  de  govern  però  que  és  qui  governa  qui  té  la  responsabilitat 
d’aplicar  la  llei.  Explica  que la  modificació que  es  planteja  prové  d’una normativa 
estatal,  la  Llei  7/2022,  del  govern  central,  i  que  per  això  no només  repercuteix  al 
municipi de Sóller sinó que s’estén a tots ells, que en són els responsables d’aplicar-la. 
Afegeix que l’actual equip de govern no es limita a aplicar la norma sinó també intentar 
millorar el servei i d’aquí a un any o dos s’hi pugui anar ajustant. Agraeix la tasca feta 
per la senyora Frau i diu que el càlcul de la taxa es fa principalment sobre els costos 
provinents  del  cànon  d’incineració  i  del  reciclatge,  model  que  s’ha  de  modificar 
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 Assumptes Generals

pròximament. D’altra banda recorda que la darrera revisió feta és de l’any 2021 i que la 
d’ara és només per adaptar-la a la llei i al nou sistema de reciclatge, sense  dèficit del 
servei, amb el principi de qui més recicla pagui menys. Diu que els ajuntaments l’ha 
aplicat de diversa manera, i que a Sóller el càlcul de la taxa es basa en dues parts, una 
fixa i d’altra variable. Que degut a ser la primera vegada que s’aplica se preveu que 
sigui revisada d’aquí a un any, i que se centra en quatre zones de recollida amb un 
coeficient propi de rebuig per a cadascuna d’elles. Explica que la necessitat d’aprovar 
ara la modificació és perquè, malgrat la Llei 7/2022 no entra en vigor fins l’abril de 
l’any 2025, la llei d’hisendes locals no permet aplicar la modificació l’any vinent sense 
que s’hagi aprovat prèviament abans que finalitzi aquest any, i si qualque municipi no 
l’aplica li perjudicaria en la participació dels tributs de l’Estat, que en el cas de Sóller 
pot arribar a dos milions i mig d’euros. Finalitza agraint l’esforç fet pels tècnics de la 
casa,  la  senyora  Morell  i  el  senyor  Forteza,  i  pels  cursos  de  formació  que  hi  van 
realitzar.
El senyor Mateu intervé i se suma als agraïments esmentats. Considera interessant el 
que ha dit la regidora d’hisenda però diu estar convençut que l’apujada de la taxa ho és 
per la mala gestió en matèria de reciclatge. Recorda el principi europeu de qui més 
recicla pagui menys, i diu que s’ha de traslladar als  particulars, cosa que fan altres 
municipis, no a Sóller on s’han retirat el 50% dels contenidors, i tenen  millors sistemes 
de recollida. Creu que el sistema adoptat per l’equip de govern no fomenta el reciclatge, 
al contrari el perjudica a més d’encarir-lo, a part de considerar que s’hauria d’haver 
aprovat prèviament un pla de residus per millorar la gestió i no haver d’apujar la taxa.  
Critica que la modificació es basi en un estudi d’estimació de costos, sense saber si es  
farà realitat, i se demana si aquesta estimació inclou també les despeses derivades del 
servei de neteja que no s’haurien d’incloure. Diu que l’informe del senyor Forteza és 
clar quan conclou que la pujada és d’un 32% i que s’ha estudiat els números d’altres 
municipis, cas  de Pollença, on la quota actual  és de 148 €/anuals i la pujada és molt 
menor, fins a un màxim de 165,02 € anuals, màxim a pagar una casa si no recicla.  
Continua  dient  que  molts  municipis,  a  diferència  de  Sóller,  han  escollit  el  sistema 
d’inspecció tècnica de residus, en què cada casa es compromet a reciclar, adherir-se a 
aquest sistema i on un inspector de l’ajuntament visita la casa i valora la correcció en el 
reciclatge.  I  que si  compleix s’aplica una taxa amb una quantia  màxima que és  de 
115,58 €/anuals. Afirma que a Sóller no se pot reciclar perquè l’import de la taxa no 
depèn de l’individu sinó de la zona on resideixi, per la qual cosa no hi ha incentius al  
reciclatge i la taxa sofreix un increment d’un 30 %, front un devers del 10% com a 
Pollença.  Veu  per  això  dues  qüestions  sobre  les  que  reflexionar,  una  sobre  si 
l’encariment de costos és correcte o no, si estan ben calculats o no, que se sabrà l’any 
que ve, l’altra que considera injust se digui a la gent que si recicla molt baixaria la taxa  
i en realitat no és així. Entén també que s’hauria d’implantar un sistema de caràcter 
progressiu, que a més de millorar el servei incentivi-hi el reciclatge. Per això exposat 
demana la retirada de la proposta i se’n presenti altra més meditada. A més, diu que 
s’arriba  tard  i  sense  previsió,  i  posa  com  mostra  d’això  el  que  ha  passat  amb  el 
contracte de Sóller Recicla. El seu vot és desfavorable. 
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Intervé la senyora Celià i diu que el que s’ha presentat és una mesura nefasta i creu que 
s’ha  de tenir  molta  barra per  afirmar que és  conseqüència  de l’aplicació d’una llei 
estatal.  Continua i assenyala que la senyora Pomar ha dit que qui governa ha de ser  
responsable i diu que en aquest cas no ha estat així perquè els canvis legislatius van 
començar l’any 2019, que és quan es va encunyar el principi de «qui contamina, paga». 
Continua dient que arran d’això MÉS va promoure la formació dels seus regidors en 
matèria de reciclatge, per aplicar correctament la normativa estatal, a diferència del que 
va  ver  el  PP a  través  del  llavors  batle,  Carlos  Simarro,  que  se’n  reia  d’aquestes 
iniciatives i que guanyades les eleccions de 2019 es va limitar a guardar-ho  tot dins un 
calaix. Ressalta que el PP no va aplicar cap mesura fins a l’any 2024, mentre que MÉS 
ja  pel  maig  de  2023  va  organitzar  reunions  sobre  aquesta  matèria  impartides  per 
Sebastián Sansó, actual responsable de la gestió de residus de l’ajuntament de Pollença, 
del qui està molt agraït per l’ajuda de planificació prestada. Diu que tots els regidors 
coneixien des de l’any 2023 que finalitzava el contracte de Sóller Recicla, i que encara 
així no s’hi va fer res, ni tan sols se’n va estudiar un model de transició. Continua 
assenyalant que l’estudi l’han fet també altres pobles, però amb millors resultats, tal 
com ha  referit  abans  el  senyor  Mateu,  i  que  no tots  ells  són  d’esquerres,  com per 
exemple els ajuntaments de Felanitx o Llucmajor, a diferència de Sóller que no va fer la 
seva feina a temps malgrat haver-hi encarregat multitud d’estudis i gaudir-ne de més 
dedicacions exclusives que mai, i que per això es limita a pujar la taxa. Continua dient 
que tot arrenca del «passsotisme» del senyor Carlos Simarro però que les eleccions van 
ser fa més d’un any i que, encara que l’equip de govern diu haver treballat molt, el caos 
és total i plana sobre el municipi una amenaça de sanció. Està convençuda de què no és 
l’Estat el culpable de la pujada sinó el PP, que encara no ha entès el principi que conté 
la llei de «qui contamina, paga», i que no han de pagar tots els ciutadans per igual. 
Continua i diu que la pujada a Sóller d’un 32% és molt superior a la d’altres municipis, 
com Sa Pobla, amb un 3,29% per a un habitatge normal. Creu que la culpa de què el 
servei sigui tan car, malgrat la reducció del nombre de contenidors, és exclusivament 
del  PP per  la  seva inacció,  per  no haver  fomentat  el  compostatge,  haver  activat  la 
recollida de fracció orgànica o el sistema porta a porta, i ni tan sols instaurar mesures de 
control com els contenidors amb targeta, ni fer-ne inspeccions tècniques. Afegeix que 
només cobrar els  rebuts de fems els hi costa als sollerics 83.000 euros/any, a causa de 
la privatització del  servei  a favor de l’ATIB  feta pel PP. Se pregunta què dirien si 
estiguessin a l’oposició i ells (MÉS) a l’equip de govern i els qui plantegessin aquest 
increment del 32%, i es contesta que n’hi ha prou amb veure’ls les cares per entendre 
que  no  els  fa  cap  gràcia,  perquè  saben  que  en  són  els  responsables,  per  la  seva 
continuada inacció. Creu que el fet que  l’Estat pugui amenaçar a Sóller amb una sanció 
és una «cagada» monumental i diu que la ciutadania  se sent desempararda. Conclou 
afirmant que MÉS fa temps que avisa i que, encara que van votar a favor al ple la 
delimitació  del  model  de  recollida  selectiva  i  la  pròrroga  del  contracte  de  Sóller 
Recicla, avui no ho faran. El seu vot és desfavorable. 
El batle retreure les paraules («quina barra») dirigides a la senyora Pomar considerant-
ho fora de lloc i com a qualificatiu inadmissible, al que la senyora Celià respon que no 
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ho deia exclusivament de la senyora Pomar sinó de tot l’equip de govern, i que malgrat 
l’apreciï com a persona es queixa que la renyi.
El  batle  afirmar  no  recordar  haver  renyat  ningú  mai  i  se  referma  en  considerar 
incorrecta i inadmissible l’al·lusió feta.  
El  senyor  Aguiló intervé i  demana que les  contra-rèpliques fossin acabats  els  torns 
d’intervenció de tots els grups perquè trenquen la dinàmica i es perd el fil. Diu que 
Seny i Sentit hi està d’acord amb l’exposat pel senyor Mateu i la senyora Celià, es 
preocupa perquè creu que la sectorització serà desastrosa i acabarà amb l’efecte contrari 
d’allò pretès, una disminució del reciclatge. No entén sectors, com l’1, on hi ha  les 
zones Biniaraix i ca n’Aí, zones que hi són a les antípodes. Tampoc entén el motiu pel 
qual hi ha sectors amb molt més hotels i comerços que d’altres, cosa que pensa implica 
gran desigualtat i pot dur a què un veïnat que recicli pagui igual o més que un altre que 
no ho faci, a més de crear una gran diferència entre gent que visqui fora vila o a nucli 
urbà atès que al primer és més fàcil eliminar els residus orgànics. Conclou que votarà 
en contra. 
E batle diu que ell no ha interromput el discurs de la senyora Celià, i el senyor Aguiló li 
respon que no era això al que es referia, amb rèplica del batle dient que ho entén però 
que es limita a fer una reflexió com a batle.
El senyor Porcel pren la paraula i diu que fa més d’un any que és a l’equip de govern, 
que les mesures que s’han d’aplicar no ho són per «treure pit» i està convençut que 
donada la situació actual cal fer qualque cosa. Que als polítics se’ls pot reprotxar però 
que ell veu que s’està fent molta feina. Diu que la senyora Frau hi deixa la pell perquè 
Sóller no quedi sense reciclatge,  que la  finalitat  de la política que es fa  ara  és per 
revertir la situació actual, i que per això creu que el que es fa és positiu. Votarà a favor. 
La senyora Pomar intervé de nou per respondre al comentari de la senyora Celià sobre 
les  cares  que  diu  mostren  els  membres  del  PP,  per  dir  que  això  és  subjectiu  i 
s’interpreten  segons  el  partit  d’on  es  miren,  com  si  ara  ella  els  hi  digués  la  que 
transmeten, tan la senyora Celià com la senyora Torrens. Afirma que no li agrada pujar 
impostos, que quan l’oposició diu que l’equip de govern  no promou el reciclatge això 
no és cert ni inadmissible al segle XXI. A més diu que,  com va fer amb l’elaboració 
dels  pressupostos, sempre estudia el que fan altres municipis, cosa que ha fet en aquest 
cas.  Davant  els  exemples  del  senyor  Mateu  i  la  senyora Celià,  cas  de Pollença on 
paguen  147  euros/any,  diu  que  hi  ha  altres  municipis  governats  per  l’oposició  on 
paguen més: a Artà, 248 €/any front als 162 €/any de Sóller, o Sa Pobla on paguen 285 
€/any malgrat la pujada del 3%. Explica que per a l’oposició el model adoptat a Sóller 
es dolent, però diu que els costos son inferiors als d’altres municipis, com el cas de Sa 
Pobla. Continua i recorda que la llei procedeix d’Europa i de l’Estat, no és iniciativa 
municipal i que cal complir-la, i considera més adient incentivar els ajuntament perquè 
implantin sistemes sistemes de gestió més avançats mitjançant subvencions i no només 
penalitzar-los. Afegeix que també les mesures de control que proposa l’oposició també 
tenen un cost, que aniran fent feina cap a elles, cap a la figura d’ITR, que apliquen 
altres municipis com Andratx o Campos, i rebaixar la taxa, sobretot perquè la senyora 
Frau s’està encarregant actualment de l’elaboració d’un pla de residus en el qual espera 
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 Assumptes Generals

comptar amb la col·laboració de l’oposició. Responent al senyor Mateu, sobre que per 
molt que se recicli no serveix per res, diu que es fals perquè com més es recicli més 
reduït serà el pagament a TIRME i permetrà reduir la taxa. Referint-se a la senyora 
Celià que considera nefasta la gestió de l’ATIB pel cost de 83.000 €/any, diu que s’ha 
de  tenir  en  compte  que  gràcies  a  aquesta  se’n  poden  recaptar  113.000  €/anuals 
d’executiva, deixant un benefici de 30.000 € que no se’n podrien recaptar legalment 
sense la seva col·laboració. Afirma que, efectivament tots els rebuts s’incrementaran un 
30’62%, però entén com la decisió més justa i no limitar-la a habitatges, comerços o 
planta hotelera,  i  confia que l’any vinent,  una vegada obtingudes les dades reals es 
podrà  modificar  l’import.  Conclou  afirmat  que  la  taxa  ha  pujat  a  quasi  tots  els 
municipis i que a la Mancomunitat del Raiguer ha arribat fins al 40%, essent el 30% de 
Sóller bastant comú. 
El  senyor  Mateu  afirma  que  els  ciutadans  de  Sóller  volen  reciclar,  però  que 
l’ajuntament no els ajuda en res i posa els exemples d’Artà (173 € si se sumen a la ITR, 
i si no recicla 247,70 €) i Sa Pobla (187,09 € si se sumen a la ITR i  285,01 si no), 
destacant que a Sóller no hi ha l’opció de de pagar menys, a no ser que -al·ludint al que  
diu la senyora Pomar- s’haguessin de reunir tots en associacions de veïns per zones de 
reciclatge  per  fomentar-lo,  i  es  queixa  que  cada  vegada  hi  hagi  menys  punts  de 
reciclatge amb la retirada de contenidors. 
La  senyora  Frau  pren  la  paraula  per  dir  que  té  aquesta  gran  responsabilitat  com a 
regidora de Medi Ambient, que com més es recicli més es reduirà la taxa ja que com 
menys  s’usi  el  contenidor  verd  més  barat  sortirà  el  servei.  Segueix  i  diu  que  vol 
treballar junt amb l’oposició per elaborar un pla de residus que perduri el màxim de 
temps possible governi qui governi. D’altra banda assabenta els membres del ple de la 
compra de noves compostadores i que té previst organitzar cicles de compostatge a les 
escoles, a la tercera edat, edificis de pisos i fins i tot organitzar visites a TIRME perquè 
la  ciutadania  en  prengui  consciència.  Conclou exposant  que  les  negociacions  sobre 
l’actual sistema de reciclatge van pel bon camí ja que està a punt d’adjudicar-se el punt 
verd i municipalitzar-se el servei de recollida. 
El batle conclou agraint la tasca de la senyora Frau afirmant que tots saben el que ha 
passat amb el reciclatge, que cal mirar endavant, veure allò que és positiu, que en un 
més es veurà el sistema de recollida. Per finalitzar agraeix a la senyora Pomar la feina 
feta i diu que l’ajuntament no és una empresa, ni té l’afany de recaptar més doblers, que 
els reinverteixen en el poble, i que els seus objectius és poder reduir els impostos e 
lucre,  que  per  això  s’inverteixen  els  doblers  que  guanya  i  que  espera  rebaixar  els 
impostos. Emplaça els assistents a una reunió dia 13 per començar la elaboració del pla. 

Passat a votació, per nou vots a favor (PP i regidor no adscrit) i nou en contra (MÉS per 
Sóller, PSOE i Seny i Sentit), en votació ordinària, la Corporació ACORDA: 

Primer. Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de la 
taxa relativa al servei de recollida de Residus Sòlids Urbans, d’acord amb el text que 
figura a l’expedient.
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Segon.  Procedir  al  tràmit  d’informació  pública  i  audiència  als  interessats  per  un 
terminin de 30 dies per a la presentació de reclamacions mitjançant la publicació d’un 
extracte de la mateixa al Butlletí Oficial de les Illes Balears, al plafó d’anuncis de la 
Seu electrònica de l’Ajuntament i en un diari de màxima difusió de la CA de les Illes  
Balears.
Tercer.  Finalitzat  el  període  d’exposició  pública  i  en  el  cas  de  que  no  hi  hagi 
reclamacions, s’entendrà definitivament aprovat l’acord provisional.
Quart.  Una vegada aprovat definitivament,  es procedirà a la publicació del text  de 
l’Ordenança en el BOIB, requisit necessari per a la seva entrada en vigor.
Quint. Comunicar el present acor als negociats afectats.

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària acctal.                                                                                       Vist i plau
                                                                                                              El batle-president

                                                         

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El batle                                     Davant meu 
                                                 La secretària acctal.

S’ha donat  compte  al  Ple,  a  la  sessió ordinària   de dia  13 de novembre  de 2024 i 
s’aprova per unanimitat.                     

La secretària acctal. 
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